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Energieavond 2023   
Op 12 september hadden we een energieavond georganiseerd waarin Nick 
Waltmans ons meegenomen heeft in de ontwikkelingen in de energiemarkt. Hij vertelde over de huidige 
markt, vormen van energiecontracten, waar men rekening mee moet houden bij overstappen en de 
ontwikkelingen in het opslaan van energie. Daarnaast was er ruimte om veel van de vragen van leden te 
beantwoorden. De avond werd goed bezocht! De presentatie is nadien verspreid onder de leden met de 
contactgegevens van Nick, zodat leden hem kunnen benaderen voor advies of ondersteuning. 
 
 
ALV 15 november 2023   
Staat de Algemene Ledenvergadering van 15 november 2023 al in uw agenda? Noteer deze datum want het 
belooft een informatieve avond te worden. De spreker is bekend en ook de locatie is besproken. De ALV zal 
dit najaar plaats gaan vinden in Grand Cafe it Reade Hynder in Wommels. De ALV start om 20.00 uur en de 
agenda wordt een week voorafgaand aan de vergadering verstuurd. 
We kunnen u nu in ieder geval vertellen dat Jan Jonkman op deze avond u het nodige zal vertellen over de 
veranderende windkracht en windrichtingen door de jaren heen en welke invloed dit heeft op de 
windturbines. Jan Jonkman, boer in Akmarijp, is een vertrouwd gezicht voor de Friese televisiekijker. Jan is 
bekend als weerman van Omrop Fryslân.  
 
 
FREON gaat verder…. 
Coöperatie FREON heeft inmiddels voldoende potentiële leden om tot oprichting over te gaan. Op 12 
december wordt bij notariskantoor Jelsma-Koelma in Franeker de handtekening gezet. 
Daarnaast lopen er momenteel twee hoofdlijnen. Met medewerking van een aantal provinciale ambtenaren 
wordt de laatste hand gelegd aan de beantwoording van "de motie". Deze motie is destijds door Provinciale 
Staten aangenomen. In de motie wordt een antwoord gevraagd op “de haalbaarheid en aanvaardbaarheid 
van een energiehub”. De tweede lijn is dat FREON bezig is met een vooronderzoek om daadwerkelijk te 
komen tot een prototype van een EnergieHub in Fryslân. Daarin wordt gekeken naar welke gebieden 
geschikt zouden zijn voor een hub en welke afnemers (o.a. grote bedrijven) geïnteresseerd zijn om mee te 
doen. 
 
 
Interesse in collectiviteitscontracten ? 
Tijdens de Energieavond op 12 september werd door een lid van onze vereniging aan Nick Waltmans 
gevraagd of de VWF de mogelijkheid biedt tot het afsluiten van collectiviteitscontracten met 
energiemaatschappijen. Of deze mogelijkheid bestaat hangt samen met het aantal eventueel 
geïnteresseerden en de bereidheid van de leden om met elkaar voor één contractvorm met dezelfde 
voorwaarden te kiezen. Hierbij kan gedacht worden aan energiemaatschappij, duur, (vaste) prijs en type 
turbine.  
Mocht u hierin geïnteresseerd zijn en wilt u meedenken: laat het ons weten door te mailen met het 
secretariaat (info@vwfrl.nl) en uw naam, huidige contractvorm (prijs en duur), energiemaatschappij, type 
turbine door te geven en daarbij te vermelden waarom het voor u een overweging zou kunnen zijn. 
Wanneer we een groep leden kunnen vormen die vergelijkbare wensen hebben, willen we hier een 
bijeenkomst voor organiseren, waarin we met elkaar de opties kunnen verkennen. Op deze avond kunnen 
we ook Nick zijn expertise inzetten. 
 
 
Namens het hele bestuur wens ik u een goede en winderige herfst toe! En hopelijk ontmoeten we elkaar op 
de  ALV of op één van de andere avonden die in de komende maanden door de VWF worden georganiseerd 
of in samenwerking met onze partners. 
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